
Håber i kan hjælpe mig.
I følge Køge kommune skal en handicappet med en trappelift lånt af kommunen, selv betale for service og 
reparation af den lånte lift. Hvis det er rigtigt kan jeg godt se at mange trappelifter ikke vil blive serviceret 
grundet økonomien. Det er for farligt for disse i forvejen hårdt ramte mennesker. Kan vi i Danmark virkelig 
være bekendt at behandle vores handicappet mennesker så dårligt?
Med venlig hilsen 
Sonja Nielsen
Holmebækhuse 27
4681 Herfølge
e-mail: sonjatovenielsen@ofir.dk
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